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Fråga till Kommunalråd Per-Olov Rapp om samarbetsavtal för 
planering av sjukhusområdet i Sala 

Vid kommunfullmäktiges sammanträdde den 19 juni 2013 behandlade 
fullmäktige ärende om samarbetsavtal för planering av sjukhusområdet 
i Saia. Vid ärendet behandling beslutade fullmäktige att ärendet skulle 
återremitteras och ännu har inte ärendet återkommit. 

Därför vill jag fråga Per-Olov Rapp följande: 

Avser kommunalrådet att lyfta ärendet om samarbetsavtal för 
planering av sjukhusområdet i Sala under första kvartalet av 2014? 


